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 САНКТ ПЕЛТЕН - Председник Покрајинске владе Игор Мировић разговарао је данас у
Санкт Пелтену са председницом аустријске покрајине Доња Аустрија, Јоханом
Микл-Лајтнер о даљем развоју сарадње ова два европска региона, а саговорници су
изразили разочарање због блокаде отварања приступних преговора са Северном
Македонијом и Албанијом.

  

Микл-Лајтнер, некадашња министарка унутрашњих послова Аустрије, изразила је
разочарење због блокаде почетка приступних преговора ЕУ са Северном Македонијом и
Албанијом.

  

"Само ако државе Западног Балкана буду имале европску перспективу могуће је
гарантовати у том региону, али и код нас сигурност", нагласила је она на заједничкој
конференцији.

  

Мировић је, такође, истакао да и у Србији влада разочарење спречавањем приступних
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преговора ЕУ са Северном Македонијом и Албанијом.

  

Он је нагласио да Србија, и поред тога, остаје на свом европском путу.

  

"Не постоји алтернатива европском путу", подвукао је Мировић, који борави у посети
Аустрији у организацији Мреже за развој бизниса у југоисточној Европи (SEEBDN).

  

Микл-Лајтнер и Мировић разговарали су, како су пренели на конференцији за штампу, и
о Дунаву као еколошком путу за транспорт роба.

  

У склопу председавања Радне групе подунавских земаља, којом тренутно председава
Доња Аустрија, а чије председавање преузима Војводина 2021., заједнички желе да
раде на томе да Дунав буде све више посматран као еколошки пут за транспорт робе.

  

Микл-Лајтнер и Мировић су истакли одличну економску сарадњу две покрајине и
повезаност Доње Аустрије са Србијом, посебно Војводином.

  

Микл-Лајтнер је, с тим у вези, посебно истакла компаније "Дока" и "Аграна", које
инвестирају у Србију.

  

Договорила је са Мировићем, како је рекла, и размену информација о изградњи мреже
брзог интернета у руралним срединама, на чему тренутно ради Доња Аустрија.

  

Честитала је Мировићу што је Нови Сад проглашен европском престоницом културе
2021.

  

"Главни град Војводине је успео у томе, а Санкт Пелтен још мора да чека", рекла је
Микл-Лајтнер поводом кандидатуре главног града Доње Аустрије за главни град
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европске културе 2024.

  

(Танјуг-РТВ)
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